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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 2. april 2007 (Ad 

FLF alm. del) udbedt sig min besvarelse af følgende spørgsmål 235 stillet af Kristen Touborg. 

 

Spørgsmål 235: 
”Kan ministeren oplyse, om SSP også vil blive anmeldt til politiet for overtrædelse af reglerne 

om dyretransporter vedrørende de 17 ulovlige transporter med svin, som selskabet foretog i 

2006, jf. artiklen ”Duks i dyretransporter taget i ulovligheder” fra Jyllandsposten den 28. 

marts 2007?” 

 

Endeligt svar: 
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der har oplyst følgende, hvortil jeg kan 

henholde mig: 

 

”Det skal indledningsvist bemærkes, at der spørges til SSP. Ved besvarelse af spørgsmålet er 

det lagt til grund, at der menes SPF. 

 

I forbindelse med SPF-selskabets indrømmelser jf. artiklen i Jyllandsposten den 28. marts 

2007, blev det besluttet, at Fødevarestyrelsens dyrevelfærdsrejsehold skal kulegrave de 

forsendelser, hvor SPF-selskabet har transporteret dyr til et tredjeland i 2006. 

 

Dyrevelfærdsrejseholdet har i denne forbindelse anmodet samtlige kontrolafdelinger om at 

indsende de relevante dokumenter herunder tracescertifikater, ruteplaner samt øvrige 

relevante dokumenter, der refererer sig til de pågældende transporter. Det relevante materiale 

indsamles som udgangspunkt med henblik på indgivelse af politianmeldese. Dyrevelfærds-

rejseholdet skal foretage en vurdering af det indkomne materiale i relation til indgivelse af 

politianmeldelse mod SPF-selskabet.  

 

På baggrund af dette materiale, vil dyrevelfærdsrejseholdet vurdere i hvilket omfang, der skal 

indgives politianmeldelse mod SPF-selskabet.” 
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